
Sasváry Erzsébet

ÉNEK A BETLEHEMI CSILLAGRÓL

Csodás, új csillag kelt fel az égen!
Áldott fénysugara szívedig ér

Tündöklik, ragyog, le sosem nyugszik
Lehet bár nappal, vagy Hold-teli éj

Virraszt, míg eljön a mennyei Kisded
Angyalok szállnak az íve nyomán
Pásztorok jönnek a fényre, sietve

S új idő indul a nap hajnalán…

Istálló csendjében szalma zizeg
Fázik a Gyermek, kis lába hideg

Keblére öleli gyorsan a Szűz
A csillag megáll, és sugara tűz…

Testnek és léleknek meleget ad
Józsefnek ajkán is hála fakad

Angyali ének épp ide hallszik…
Piciny Királyunk szépen elalszik

Akár elhiszed, és akarod is
Akár ha neveted, tagadod is

E Csillag veled jár, benned is él
Örök hazádig szent fénye kísér…

NAPJAINK DILEMMÁI…

Egy  ismerősömmel  találkoztam,  aki  tudván,  hogy  orvos  vagyok,  tanácsot  kért.
„Beoltassam-e magam???  Mit tanácsolsz?” 

- Persze, hogy fogadd el az oltást! 

Kételkedve nézett rám (Mondanom sem kell, hogy maszk sem volt rajta.) Nem először
hallottam ezt a kérdést. Sőt, azt is, hogy nincs az oltásnak komoly propagandája, reklámja.
Nagyon elcsodálkoztam. Én azt érzékelem, hogy már a vízcsapból is az oltásra való felhívás
folyik. Egyesek még mindig itt tartanak, hogy úgy tesznek, mintha sosem hallották volna? 

Nem hallották, hogy mire jó, mennyire csökkenti a megfertőződés rizikóját, és ha mégis
megkapnánk,  mennyire  csökkenti  a  halálos  kimenetel  veszélyét!  Az  adatszolgáltatás  kis
hazánkban nincs mindig top-on, de azt,  hogy a kórházi esetek kb. 75-85 %-a, a nagyon
súlyos esetek kb. 90%-a teljesen, vagy részlegesen oltatlan - több forrásból is hallhatjuk,
olvashatjuk. 



Az a baj, hogy az nem hír, ha közel öt és félmillió oltott ember nem betegszik meg
súlyosan, csak azt kapja szárnyra a szájhagyomány, ha valaki oltásai ellenére is gépre kerül,
vagy  sajnos,  bele  is  hal.  Ám  ezeknek  az  embereknek  kivételesen  rossz  lehetett  az
immunrendszere, vagy egyéb, legyengítő társbetegsége is volt. Vagy ha egyik sem, akkor
azok közé a  sajnálatos  kivételek  közé tartozik,  amelyekre  azt  mondják,  hogy „erősítik  a
szabályt”. 

- Legalább a maszkot tennéd fel! – mondom a beszélgető partneremnek. 

Erre azt mondja: Én az Istenben hiszek, nem az oltásban, vagy a maszkban! 

- Hát akkor Te hazárdjátékot játszol, és nem becsülöd az életedet! 
Tömegével szippantod be a vírust és azt hiszed, hogy megúszod? Esetleg… – de ez
nem biztos. Mintha meginnál valami halálos mérget és Istenre hárítanád a felelősséget,
hogy belehalsz, vagy sem? Megment, vagy a szervezetedre bízza, mi történjen. 
Jézus is  bízott  Atyjában,  mégsem vetette le  magát  a templom tetejéről.  Isten nem
ellenzi,  hogy aktívan cselekedj  az egészséged érdekében.  Sőt,  ez kötelességed is.
Tested a Szentlélek temploma. Védened kell, ahogy tudod. Jézus Krisztus azt mondta,
hogy jottányi sem vész el a törvényből,  de ha valakit  meg kell  gyógyítani,  akkor az
ember élete a törvénynél előbbre való és azt – például akár szombaton is – meg kell
tenni.  Mi  következik  ebből?  Mi  nem  vagyunk  járványügyi,  vagy  virológus
képzettségűek, tehát a szakemberek véleményére szorulunk. Ha oltást adott Isten a
nálunk tudósabb emberek által, akkor vegyük azt igénybe. Ismerjük János bácsi és az
árvíz esetét. Isten gondoskodik rólunk, ha hagyjuk. 
Ha valaki az autópályán szembe megy a forgalommal, ne csodálkozzon, ha baleset éri,
meghal vagy totálkáros lesz az autója. Igen nagy isteni kegyelem, és a többi autós
lélekjelenléte  kell  hozzá,  hogy  megússza  egy  büntetéssel…  Vajon  mindnyájan
rászolgálunk  ekkora  kegyelemre?  Nekem  ez  a  véleményem,  kedves  testvérem.
Megteszem, amit én tehetek – és ezzel együtt  imádkozom, mert tudom, hogy Isten
kezében  vagyunk  mindannyian–,  de  saját  felelősségünk  is  van!  Magunkért  is,  és
embertársainkért is, hogy minél kevesebb teret adjunk a fertőzés terjesztésének, sőt a
mutációknak.

Ez a beszélgetés pár hete volt. Kedves ismerősöm azt mondta, hogy elgondolkodik ezen és
lehet, hogy majd később beoltatja magát. Kicsit sokáig gondolkodott. 
Találkoztam a barátnőjével és érdeklődtem: „Zsuzsi hogy van, beoltatta-e már magát?„ 

- Gondolta,  vár  még,  hogyan  alakul  a  járvány,  meg  mit  mondanak  a  hasonlóan
gondolkodók.  Végül a jövő hétre bejelentkezett  oltásra. Ez viszont már nem jött
össze.

- ??? - És jön a válasz: 
-  Egy  hete  megkapta  a  COVID-ot,  nem  akart  kórházba  menni,  de  tegnap  súlyos
COVID-tüdőgyulladással mégis oda kényszerült és lélegeztető gépen van.
 

Kollégáink bizonyára megteszik, amit lehet. 
Nekünk ismerőseinek, barátainak egy lehetőségünk maradt: Imádkozzunk érte! 
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